

跟团游

Tour code:
VCCAN15

VOYA®
By TRAVELOG

6D5N



食韵岭南

广州 | 佛山 | 中山 | 深圳

Lingnan Gastronomic Charm

GUANGZHOU | FOSHAN | ZHONGSHAN | SHENZHEN



广州塔

广州地标
中国第一高塔



明华轮

深圳集酒店、餐饮与娱乐
设施于一体的海上地标



孙中山故居

被评为中国一级博物馆
(AAAAA)



佛山千古情景区

融合古城风貌与南国秘境

03-3385 5020

www.voya.com.my

f i d: @voyacommy



第1天 吉隆坡 ➡ 广州

集合于吉隆坡国际机场，搭乘航班前往广州。抵达机场后，由导游接机，随后前往酒店办理入住并休息。

第2天 广州

◎ 沙湾古镇

沙湾古镇是一座拥有 800 多年历史的岭南水乡古镇，坐落于珠江水系沙湾水道旁。古镇旅游区保存了大量传统建筑与街巷风貌。这里以传统历史文化和民间文化见长，是广府民间文化的重要代表。

★ 姜撞奶制作

姜撞奶，当地又称“沙湾姜埋奶”，是源自广州番禺沙湾古镇的传统岭南甜品，也是当地极具代表性的非遗美食。游客可亲手体验制作沙湾姜埋，完成后还能现场品尝这道地道甜品。

◎ 北京路步行街 + 白马服装城

北京路位于广州市越秀区，是集文化、商业、娱乐于一体的繁华街区，日均客流约40万人。这里是广州城建之始所在地，周边拥有秦汉至清代等十多个重要历史遗址，如南越国宫署遗址、大佛寺等。北京路美食丰富，有陈添记鱼皮、肠粉、牛杂、烧乳鸽等，还有太平馆、广州酒家等老字号；周边还可逛广百百货、天河城广场、广州大佛寺等地。

白马服装城作为国内首个现代商厦式服装专业市场，建筑面积约6万平方米，获评“中国十大服装专业市场”“中国服装品牌孵化基地”等称号，2021年位列中国商品市场综合百强第66位。

★ 珠江游船【观赏广州江边夜景】

大沙头码头曾是广州重要的水运枢纽和革命时期的飞机起飞地，如今已转型为休闲胜地，成为珠江夜游的主要登船点，夜晚豪华游轮穿梭其间，让珠江夜景更显生动迷人。

第3天 广州 (45mins) -34公里- 佛山

★ 祖庙【黄飞鸿武术醒狮表演】

国家一级博物馆及国家AAAAA级旅游景区，汇集岭南古建筑、武术文化与民间艺术。特别安排观赏武术醒狮表演，感受佛山独特的南狮文化。演出及场馆开放以景区当天安排为准。

★ 佛山千古情景区

融合岭南文化、特色街区、互动体验与主题演出的文化旅游景区。特别安排欣赏大型歌舞主秀《佛山千古情》，通过精彩的舞台演绎，展现佛山的历史文化与岭南风情。其他节目及体验以景区当天开放和演出场次为准。

第4天 佛山 (1.5hrs) -85公里- 中山 (2hrs) -128公里- 深圳

◎ 孙中山故居纪念馆

2008年被评为国家一级博物馆，2016年成为国家AAAAA级景区，并入选全国红色旅游景点名录。建筑外观呈西洋风格，内部却是中式布局，门窗繁多、回环相通，坐东向西，独具特色。

◎ 南头古城

又称“新安故城”，占地约38.5万平方米，被誉为“深港历史文化之根”。城内保存着20余处文保建筑，见证深圳中心的迁移与回归。如今，这里在广府建筑风格中融入现代商业，历史与潮流交融，成为独具魅力的文化地标。

◎ 海上世界-明华轮

明华轮集餐饮、酒吧、展览与休闲娱乐于一体，是工业遗产与现代都市生活交融的特色文化空间，可欣赏海上世界音乐喷泉秀，并在周边自由活动。



珠江夜游

行程图片仅供参考，请以实际安排为准。

第5天 深圳 (2hrs) -130公里- 广州

◎ 华强北电子市场

华强北科技时尚文化特色街区，位于广东省深圳市福田区，从“三来一补”向高新技术产业转型，从工厂区变成电子交易“全国第一街”，从“华强北步行街”变成AAA级景区，从华强北商业区升级成科技时尚文化特色街区。

◎ 东门老街

位于罗湖区，是深圳最具历史与人气的商业街之一。其历史可追溯至明代中期，曾是深圳旧墟的繁华中心。1999年改造后定名为东门商业步行街，占地17.6万平方米，如今汇聚购物、美食、旅游与休闲，既保留了老街的历史韵味，又展现出现代都市的繁华气息，是感受深圳活力的必游地标。

◎ 永庆坊【李小龙祖居 / 粤剧艺术博物馆】

位于老广州恩宁路，是极具代表性的老城活化街区。这里保留了最地道的西关大宅与骑楼风貌，将古朴水乡与新潮文创完美融合。您可以走进优雅的岭南园林式粤剧艺术博物馆小憩，也可以探访功夫巨星李小龙的祖居。漫步在麻石板路与满洲窗之间，随手一拍都是浓浓的复古大片风情。

★ 百花传统甜品店

广州家喻户晓的百年老字号甜品店，被誉为老广心目中的“糖水博物馆”。店里菜单多达上百种，坚持传承古法手艺。无论是香浓绵密的芝麻糊、红豆沙，还是清甜润燥的凤凰奶糊与彩虹糖水，每一口都是最纯正、最地道的广式甜品风味。

◎ 广州塔小蛮腰（外观）

广州地标建筑，高达600米（含天线），因纤细优美的造型被称为“小蛮腰”。夜晚亮灯后璀璨夺目，是广州热门的拍照打卡地标。

第6天 广州 ➡ 吉隆坡

集合于广州机场，飞往吉隆坡国际机场，返回温暖的家。

*行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



黄飞鸿武术醒狮表演

DAY 1 Kuala Lumpur ➔ Guangzhou

Gather at Kuala Lumpur International Airport and fly to Guangzhou. Upon arrival, meet your guide and transfer to the hotel for check-in and rest.

DAY 2 Guangzhou

● Shawan Ancient Town

Shawan Ancient Town is a Lingnan water town with over 800 years of history, located beside the Pearl River waterways. Its traditional buildings and old streets preserve Guangzhou's rich history and folk culture.

★ Ginger Milk Pudding Making (Jiangmai Nai)

Ginger milk pudding, locally known as "Shawan Jiangmai Nai," is a traditional Lingnan dessert originating from Shawan Ancient Town and one of the area's representative intangible cultural heritage delicacies. Make this local dessert by hand and enjoy it afterwards.

● Beijing Road Pedestrian Street + Baima Garment Market

Beijing Road is a bustling cultural and commercial district in Guangzhou's Yuexiu District. Known as the birthplace of Guangzhou's urban development, it is surrounded by historic sites such as the Nanyue Kingdom Palace Site and Big Buddha Temple. Enjoy local delicacies, visit time-honoured restaurants and explore the nearby shopping areas.

Baima Garment Market is China's first modern wholesale clothing market, covering approximately 60,000 m². It has been recognised as one of "China's Top Ten Clothing Wholesale Markets" and a "China Clothing Brand Incubation Base."

★ Pearl River Cruise (Guangzhou Riverside Night View)

Dashatou Pier was once an important water transport hub and a revolutionary-era airfield. Today, it is one of the main boarding points for Pearl River night cruises. Cruise along the river and admire Guangzhou's captivating night scenery.

DAY 3 Guangzhou (45mins) -34KM- Foshan

★ Foshan Ancestral Temple

[Wong Fei-hung Martial Arts & Lion Dance Performance]

A national first-class museum and 4A-rated attraction featuring Lingnan architecture, martial arts culture and folk arts. Enjoy a martial arts and lion dance performance while discovering Foshan's unique Southern Lion culture. Performances and venue access are subject to the attraction's daily arrangements.

★ Foshan Romance Park

A cultural attraction combining Lingnan culture, themed streets, interactive experiences and live performances. Enjoy the spectacular musical show Foshan Romance, which brings Foshan's history, culture and Lingnan heritage to life. Other activities and performances are subject to the attraction's daily schedule.



DAY 4 Foshan (1.5hrs) -85KM- Zhongshan -128KM- Shenzhen (2hrs)

● Sun Yat-sen's Former Residence Memorial Museum

Rated a national first-class museum in 2008 and a 5A-rated attraction in 2016, it is also listed as a National Red Tourism Site. The building features a Western-style exterior and traditional Chinese interior layout, with many doors, windows and connecting corridors.

● Sea World – Minghua Ship

A cultural and leisure complex combining dining, bars, exhibitions and entertainment. Enjoy the Sea World Musical Fountain Show and free time around the area.

● Nantou Ancient Town

Also known as "Xin'an Ancient Town," this 385,000 m² historic area is regarded as the root of Shenzhen and Hong Kong's history and culture. More than 20 heritage buildings remain, blending traditional architecture with modern businesses.

DAY 5 Shenzhen (2hrs) -130KM- Guangzhou

● Huaqiangbei Electronics Market

Located in Shenzhen's Futian District, Huaqiangbei has transformed from an industrial area into China's leading electronics trading hub and a technology and fashion district.

● Dongmen Old Street

One of Shenzhen's oldest and most popular commercial streets, dating back to the Ming dynasty. Today, it brings together shopping, food and leisure while preserving the character of the old town.

● Yongqing Fang

(Bruce Lee's Ancestral Home / Cantonese Opera Art Museum)

Located on Enning Road in old Guangzhou, Yongqing Fang preserves traditional Xiguan mansions and arcade buildings while blending historic charm with modern creative culture. Visit the Cantonese Opera Art Museum and Bruce Lee's ancestral home, and stroll through its stone-paved lanes.

★ Baihua Traditional Dessert Shop

A century-old Guangzhou dessert shop known locally as a "museum of traditional sweet soups." Its extensive menu features over 100 varieties prepared using traditional methods, including sesame paste, red bean soup, Phoenix Milk Custard and Rainbow Sweet Soup, offering an authentic taste of Cantonese desserts.

● Canton Tower "Slim Waist" (Exterior View)

Guangzhou's iconic 600-metre landmark, nicknamed the "Slim Waist" for its elegant silhouette. Admire its dazzling illuminated exterior and capture memorable photos at night.

DAY 6 Guangzhou ➔ Kuala Lumpur

Gather at Guangzhou Airport, fly to Kuala Lumpur International Airport.

*The itinerary may be adjusted based on the final confirmed flight schedule.



行程亮点 HIGHLIGHTS

历史文化地标 · 5A级孙中山故居
走进国家5A级景区与一级博物馆，看中西合璧的古老建筑，了解历史文化。景区全路平坦非常好走，完全不累脚。

两大热门打卡 · 广州塔与海上世界
近距离看广州地标“小蛮腰”广州塔绚丽夜景；再去深圳著名的“海上世界”打卡地标明华轮，吹吹海风，感受时尚又休闲的滨海夜生活！

佛山《广东千古情》景区
行程直接包含超火的大型精彩演出《广东千古情》！舞台效果超级震撼，看过的都说值得，绝对不虚此行！

广州塔
广州地标建筑物，中国第一高塔，因优美造型被称为“小蛮腰”。登塔可俯瞰全城，夜晚亮灯后更是拍照打卡胜地。

全程5+4星高档酒店
严选高品质酒店，每晚都舒适安心的住宿。

绝顶美食 · 适合一家大小
安排连拿8年米其林【海晏楼】、南园酒家【米其林点心宴】、【希尔顿酒店】高级自助餐！还有中山大名鼎鼎的【丰裕湾】脆肉鲩火锅+石岐乳鸽、好当家潮式粤菜和百年老字号糖水，包你吃得过瘾！

Historical Landmark · 5A Sun Yat-sen Former Residence
Visit a national 5A attraction and top-tier museum to admire blend of Chinese & Western architecture. The flat, paved paths make it comfortable and easy to explore and easy to walk.

Top Iconic Spots · Canton Tower & Sea World
Get up close to the iconic Canton Tower to admire its night view. Then visit Shenzhen's famous "Sea World" to check out the Minghua Ship and enjoy a vibrant coastal night vibe!

Foshan "Romantic Show of Guangdong"
Ticket included for the insanely popular "Romantic Show of Guangdong"! Enjoy breathtaking stage effects and a spectacular performance worth every second.

Canton Tower
A landmark of Guangzhou and the tallest tower in China, affectionately nicknamed the "Slim Waist" for its elegant shape. Visitors can ascend the tower to enjoy panoramic views of the city.

5+4 Star Premium Hotels
Handpicked high-quality hotels to ensure a comfortable, relaxing, and peaceful sleep every night.

Top-Tier Gourmet Feast · Perfect for the Whole Family
Savor 8-year Michelin-selected "Haiyan Lou", "Nan Yuan" Michelin Dim Sum Feast, and Hilton Hotel Buffet! Plus Zhongshan's famous "Fengyu Bay" Crisp Meat Grass Carp Hotpot + Roasted Pigeon, Teochew Cantonese food, and authentic traditional desserts!

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	精选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 Meal on Board	★★★★★ 广州天河公园万枫酒店或同级 Fairfield by Marriott Guangzhou or similar
2	南园酒家(米其林点心宴) Nan Yuan Restaurant (Michelin Dim Sum)	广州逸林希尔顿酒店自助餐 DoubleTree by Hilton Guangzhou Buffet	北京路小吃街 (自理) Beijing Road Food Street (Own Arrangement)	★★★★★ 广州天河公园万枫酒店或同级 Fairfield by Marriott Guangzhou or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	海晏楼 (八年蝉联米其林) Haiyan Lou Restaurant (8 years Michelin selected)	岭南逸品 Finest of Lingnan	★★★★★ 佛山兴海唯璞酒店或同级 VIPU Hotel or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	丰裕湾 (特色脆肉鲩火锅和中山乳鸽) Fengyu Bay (Crispy Grass Carp Hotpot & Zhongshan Roasted Pigeon)	客肴新客家菜 Kè Yáo – Modern Hakka Cuisine	★★★★★ 深圳龙华智选假日酒店或同级 Holiday Inn Express Shenzhen or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	好当家 (潮式粤菜) Hao Dang Jia Restaurant (Teochew Cuisine)	西华路美食街 (自理) Xihua Road Food Street (Own Arrangement)	★★★★★ 白云机场美居 / 美爵酒店或同级 Mercure / Grand Mercure Guangzhou Baiyun Airport or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on Board	-	-

条规:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，悦游将保留更改或取消行程的权利。
- 若悦游的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
- 每位参与悦游旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如：交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，悦游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条规，请参阅单据背页
- 以上图片仅供参考，请以实物为准。

中国团 - 附加条规:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
- 团费已包含并平均计算所有门票费用,恕不接受个人退款或退差价。

For Agent use only:

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- VOYA Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- VOYA Travel is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; VOYA Travel reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in VOYA Travel's tours shall travel at his/her own risk. VOYA Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice
- All pictures shown are for illustration purpose only.

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- All admission fees are already included in the tour fare and shared among the group. No individual refund or price difference will be given.